

Boje o minimalną

15 czerwca 2018

Trwają targi o wysokość minimalnego wynagrodzenia miesięcznego na 2019 rok. Rząd proponuje 2220 zł. Według „Solidarności” propozycja jest nie do przyjęcia.

Zgodnie z przepisami, Rada Ministrów w terminie do 15 czerwca ma przedstawić Radzie Dialogu Społecznego propozycję wysokości minimalnego wynagrodzenia za pracę i minimalnej stawki godzinowej. Projekt musi zaopiniować strona społeczna; jeśli nie wypracuje wspólnego stanowiska, wysokość płacy minimalnej, tak jak w ubiegłym roku, zostanie ustalona poprzez rozporządzenie.

Pierwotnie projekt rządowy zakładał 2250 zł, czyli... więcej. Zaprotestowało jednak Ministerstwo Finansów. „Propozycja na poziomie 2220 zł w ogóle jest dla nas nie do przyjęcia, bo jeszcze zmniejsza nam to, o co nam chodzi, czyli dojście do 50 proc. średniego wynagrodzenia” –powiedział PAP Duda, zapowiadając dalszą dyskusję na ten temat na forum Rady Dialogu Społecznego. Przypomniał, że związkowe wyliczenia wskazywały na zasadność podniesienia minimalnego wynagrodzenia w przyszłym roku do ok. 2273 zł.

Nieznana jest jeszcze także wysokość minimalnej stawki godzinowej. Strona związkowa proponuje minimum 14,70 zł.

Źródło: NowyObywatel.pl